
گـزارش تصـویری بازدیـد از شرکـت
صنایع غذایی قزوین

معاون بازرگانی، اقتصادی و نظارتی حوزه معاون اول ریاست جمهوری
از صنایع غذایی پدیده با برند قزوین واقع در استان البرز بازدید

کرد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، بنا به
طرح و پیشنهاد فدراسیون تشکلهای صنایع غذایی کشاورزی ایران از
مقامات بمنظور رفع موانع تولید و حضور میدانی از واحدهای تولیدی
و استارتاپها چهارمین بازدید از واحد تولیدی استان البرز با حضور

معاونت اقتصادی و بازرگانی نهاد ریاست جمهوری صورت گرفت.
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حجت الله زیار معاون بازرگانی، اقتصادی و نظارتی حوزه معاون اول
ریاست جمهوری و دکتر نیما رجبلو از صنایع غذایی پدیده با برند
قزوین تولید کننده الکل و سرکه در اوزان مختلف به مدیریت حسن
زارع و یک واحد شکلات سازی واقع در استان البرز بازدید نمودند. در
خاتمه بازدید جلسهای با حضور تولیدکنندگان صنایع غذایی استان
البرز تشکیل گردید که تولیدکنندگان مشکلات و موانع تولید خود را

مطرح نمودند.
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در این جلسه محسن نقاشی دبیر فدراسیون صنایع غذایی ضمن تشکر از
آقای زیاد و آقای رجبلو که دعوت فدراسیون را برای بازدیدها
پذیرفتند قدردانی کرد و گفت: صنایع غذایی در بحرانی ترین شرایط
بسر میبرد و علیرغم تمام مشکلاتی که دارند دیگر رغبتی به شرکت در

جلسات ندارند زیرا معتقدند که بازدهی ندارد.

نقاشی بیان کرد: با توجه به آنکه مقام معظم رهبری و روسای سه قوه
تاکید و تایید به حمایت از تولید را دارند متاسفانه ادارات
دولتی، دارایی، بیمه اجتماعی، محیط زیست، بانکها همه و همه با
تولید ناسازگاری دارند و با تولیدکنندگان هیچ تعاملی ندارند و

تولیدکنندگان را به بهانههای قانون از پا درآورده اند.
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وی در ادامه عنوان کرد: امروز کمبود مواد اولیه از جمله، روغن،
شکر، آرد باعث تعطیلی خیلی از واحدها شده است. قیمت گذاری بدون
کارشناسی سازمان حمایت از مصرف و تولیدکنندگان ضربه محکمی به
واحدهای تولیدی وارد کرد و غیر از آنکه باعث گرانتر شدن شود
نتیجه ای نداشته است و با یک استعفا آیا این ضربه جبران می شود؟

افزایش قیمت ۵۷درصدی باعث تعدیل نیرو گردیده است که در خواست می
شود توسط دولت مشوق هایی بصورت کاهش حق بیمه کارفرما ویا مالیات

ارزش افزوده جبران گردد.
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حجت الله زیار نیز در این بازدید گفت: جلسه امروز بسیار مفید بود
و حتما حرفهای تولیدکنندگان و تشکل را در جلسات مطرح خواهم کرد.
تمام تلاشمان این خواهد بود که این بازدیدها بازدهی داشته باشد
گزارشات ما جهت تصمیم سازی است که در سال تولید دانش بنیان
اشتغال آفرین بتوانیم شرایط مناسبی برای تولیدکنندکان ایجاد

نماییم.
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سرویس خبری: صنعت غذا
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